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Beste verzorger(s),         31 januari 2022  
  
De tweede helft van het schooljaar is alweer in volle gang waarbij we met z'n allen wel klaar zijn met 
alle ziekte- en quarantainemeldingen. Toch nog even volhouden; hopelijk duurt het niet lang meer. 
De GGD wil pas met een school in overleg als meer dan de helft van de kinderen van een klas Corona 
heeft, waarmee gekozen wordt om de klassen zo lang mogelijk open te houden.   
(Zelf)Testen, testen, testen dus.....   
Indien je kind ziek is: graag even telefonisch melden op het algemene nummer. We zijn aan het 
kijken of we dit ook via Parro kunnen aanbieden; je ontvangt hier snel meer informatie over.  
  
Op dit moment hebben we net flink wat uitval van medewerkers waarbij vooralsnog vooral de 
kleutergroepen het moeten ontgelden. Een geruststellende gedachte daarbij is dat de kleuters 
relatief heel veel uren maken (veel meer dan wettelijk verplicht), maar het blijft ontzettend 
vervelend als je hier thuis mee geconfronteerd wordt; we doen er alles aan dit te voorkomen.  
  
In deze nieuwsbrief staat een flink opwarmertje voorde geschiedenisweken. Hier kijk ik persoonlijk 
enorm naar uit: dit is één van de redenen waarom De Distelvlinder zo'n speciale school is. Lees het 
alsjeblieft door om een beetje een idee te hebben wat er voor de kinderen speelt die twee weken.  
  
Los van bovenstaande lees je nog iets over schoolmelk, de ambitie van de school en terugkoppeling 
van de enquêtes, het schoolplein, een update vanuit de leerlingenraad, de OV en de MR.  
   
 
Vriendelijke groet, Toy Hertogh  

  

  



 

   
 

Informatief (dit is informatie waarvan verwacht wordt dat je die leest)  

Schoolmelk  
Vanaf volgende week starten we met een pilot voor schoolmelk. School verstrekt de melk op de 
maandag en de woensdag; we moeten ondervinden of dit de slimste dagen zijn. Dit wordt aan alle 
kinderen aangeboden, waarbij zij zelf mogen aangeven of ze hier behoefte aan hebben of niet. Als ze 
schoolmelk willen moeten ze wel een lege beker bij zich hebben waarin de melk wordt 
uitgeschonken. Na vier weken maken we de balans op of we hier mee door willen gaan of dat we 
geen verlenging gaan aanvragen. Aan de schoolmelk zijn geen kosten verbonden voor de ouders.  

  

Achtergrondinformatie  

Geschiedenisweek  
Het carnaval staat straks voor de deur…  
Voor De Distelvlinder alle reden om alvast voorbereidingen te treffen voor het feest dat ons te vieren 
staat in het nieuwe jaar, namelijk carnaval. Onze school heeft tradities ontwikkeld die door de 
Coronamaatregelen op de lange baan zijn geschoven maar die we nu Corona-proof op touw zetten.   
Tradities zijn belangrijk en zorgen ervoor dat kinderen uitkijken naar de vaste gebeurtenissen die 
plaats vinden in een schooljaar. Dergelijke tradities kunnen we onszelf vast ook nog herinneren uit 
onze eigen jeugd.    
Daarom is het nu tijd om ook het carnaval weer vorm te geven op De Distelvlinder die eens in de vier 
jaar aan bod komt in ons aanbod van de Geschiedenisweken. Deze twee Geschiedenisweken staan 
daarom volledig in het teken van Luyt Wortelen en de Blauwlappen en start op maandag 14 
februari. Om het carnavalsfeest te begrijpen en een zinvolle invulling te geven aan deze viering bij 
ons op de Distelvlinder is het nodig om in de oorsprong te duiken van het Culemborgs carnaval. We 
zoeken naar de geschiedenis van de directe omgeving van de leerlingen. We gaan op zoek naar de 
herkomst van “De Blauwlappen”, “Papklokkendam” en het gebruik “carnaval vieren” alvorens ons te 
storten in het feestgedruis van het carnavalsfeest.   
U krijgt binnenkort via Parro informatie over de uitwerking van de verschillende activiteiten die 
plaats gaan vinden in de twee weken voor de voorjaarsvakantie. Voor de kerstvakantie hebben we al 
een tipje van de sluier opgelicht en een oproep gedaan voor ouderhulp voor een aantal activiteiten 
die we in gaan zetten om dit stukje geschiedenis van Culemborg vorm te geven.  

• Maandagochtend 14-02:   
Opening van het project met poppenkastvoorstelling voor de kleuter groepen en de 
groepen 3 en 4; daarnaast een korte voorstelling voor de groepen 5, 6 7 en 8.  
• Woensdag 23-02:   
Straattoneel gegeven door groep 8. Helaas NIET in het centrum van Culemborg i.v.m. de 
Coronamaatregelen maar bij ons op het speelplein van onze school.  

We zijn heel blij met de ouders die zich al hebben opgegeven maar we kunnen nog wel hulp 
gebruiken op maandagmorgen (de korte voorstelling voor de groepen 5, 6 7 en 8) en begeleiding 
tijdens het straattoneel op woensdag voor alle groepen. Misschien wilt u zich inschrijven voor de 
activiteiten (dat kan in de Parro-Agenda)? Hier geldt de regel van onze Vreedzame School:   
(alleen) Samen kunnen we alles!  
  
  



 

   
 

Op weg naar goed?  
We zijn met de school druk bezig om continu te verbeteren. Naar aanleiding van de audits die we 
gehad hebben wil de Stichting onze school als eerste voordragen om voor het predicaat “goed” van 
de inspectie te gaan. Daar moeten we nog veel werk voor verzetten, maar we zijn goed op weg. We 
hopen in 2023 hiervoor klaar te zijn, maar beseffen ons dat dat ambitieus is.  
Dat we op de goede weg zijn zien we ook terug aan de enquêtes die we onlangs hebben afgenomen. 
Ik bedank iedereen die deze heeft ingevuld bijzonder hartelijk. We leren daarvan en hopen een jaar 
later te zien dat de ondernomen acties resultaat opleveren. Zonder bij alle (leer)punten stil te willen 
blijven staan een korte terugkoppeling:   

1. Leerling veiligheid: exact hetzelfde cijfer als vorig jaar (8.8). Dat wil niet zeggen dat er geen 
incidenten zijn waar we hard aan moeten werken om deze te voorkomen. Dit schooljaar speelt er 
bijvoorbeeld veel in groep 7. We hebben daar extra inzet voor ingehuurd, waarbij we ondersteund 
worden door de gedragsconsulent van de stichting. De eerste positieve signalen zijn er maar er is 
nog een weg te gaan. We gaan ook kijken hoe we ouders beter hierin kunnen betrekken.  
2. Ouder tevredenheid: het was vorig jaar nog een andere enquête; deze is nu landelijk zodat 
we hem kunnen vergelijken met andere scholen. Het cijfer is hoger dan vorig jaar (was 7,6 en nu 
8.0).  
3. Medewerker tevredenheid: Zoals het leerkrachten betaamd zijn ze erg kritisch naar henzelf 
en de school. Genoeg om aan te werken, maar in een cijfer uitgedrukt toch een mooie 7.9.   
4. De MR heeft nog een enquête uitgezet voor de evaluatie van het 5-gelijke-dagen-rooster. De 
terugkoppeling van de ouders was doorgaans positief; de MR schrijft hier zelf haar analyse over.  

Schoolplein  
Vanuit verschillende perspectieven wordt er nu gekeken naar ons schoolplein. De penningmeester 
van de OV voor subsidies, school met enig budget, en ook de MR en de leerlingenraad hebben het op 
hun agenda staan. Kunst is om dit gezamenlijk op te gaan pakken. Indien een ouder op dit gebied 
expertise heeft of een bijzondere affiniteit én de zin (en tijd) om hierin mee te denken: laat het even 
weten aan me.  

 
Bericht van de Leerlingenraad  

De vergaderingen van de leerlingenraad zijn weer van start gegaan, onder leiding van Marjolein 
(leerkracht groep 5). Normaal gesproken vinden er verkiezingen plaats in januari/februari voor 
nieuwe leden. Dit wordt uitgesteld tot eind van dit schooljaar, omdat de huidige leden door 
omstandigheden nog weinig vergaderingen hebben kunnen bijwonen. Wel zullen er verkiezingen 
plaatsvinden voor de leerlingen uit groep 5, aangezien deze nu nog niet vertegenwoordigd zijn.   
 
Met deze ideeën zijn de leerlingen bezig:   

• Tosti-dag (mogelijk op de laatste dag voor een vakantie); de leerlingen gaan geld 
inzamelen voor de aankoop van tosti-ijzers. School heeft nog wat overtollig meubilair 
voor in de aanbieding; hiervoor zullen zij een brief opstellen aan de ouders.   
• Game-dag (mogelijk in de laatste week voor een vakantie); hiervoor moet nog het 
één en ander uitgezocht worden met betrekking tot de capaciteit van het netwerk en de 
wifi in twee klassen.  
• Schoolplein; groenvoorziening en pleinindeling. Hiervoor gaan de leerlingen van de 
leerlingenraad binnenkort tijdens een wijkwandeling ideeën opdoen.  

 
De volgende vergadering staat gepland op 11 februari.  



 

   
 

Bericht van de OV  

Veel dank voor het betalen van de ouderbijdrage. Dit jaar is er voor 95% van de kinderen betaald. De 
afgelopen jaren zagen we dat het percentage betalers wat afnam, daarom is het heel fijn dat er nu 
sprake is van een stijging.  
Dankzij uw bijdrage hebben we het Sinterklaasfeest met de bijbehorende kadootjes weer kunnen 
vieren en was er een versnapering tijdens de kerstviering. Afhankelijk van de coronamaatregelen 
hopen we de rest van dit schooljaar nog de Koningsspelen, de Podiumweek en het Vlinderfeest te 
gaan verzorgen. We hebben er zin in!  
Groet! Ester Koller  

  
Bericht van de MR   
Op woensdag 26 januari was er weer een MR vergadering. We hebben onder andere 
gesproken over de evaluatie van het vijf gelijke dagen rooster. Hiervoor heb ik samen 
met  Annemarie een enquête opgesteld die door veel van jullie is ingevuld. Waarvoor dank! 
Het is goed te zien dat het vijf gelijke dagen rooster goed gewaardeerd wordt met een 
gemiddelde score van 3,43.   
Ouders geven aan dat het voor de kinderen rustiger is en dat het goed te combineren is met 
werk. Wel geven ook een aantal ouders aan de vrije middag op woensdag te missen en 
wordt de korte pauze als knelpunt benoemt. Met name het snel moeten eten waardoor niet 
altijd alles op komt; het korte buitenspelen speelt hierin een belangrijke rol.   
68% van de ouders geeft daarom ook aan het een goed idee te vinden als de schooldag 
wordt verlengd met 15 min zodat de pauze langer kan zijn. 24% zegt hier neutraal in te staan 
en 8% zegt aan dit niet fijn te vinden.   
Kortom wij zien voldoende draagvlak om dit verder te onderzoeken. Met name de financiële 
en operationele consequenties moeten we in kaart brengen om op basis daarvan, uiteraard 
ook in overleg met het team, een besluit te nemen.   
Verder stond het jaarverslag over 2021 en het jaarplan van 2022 van De Distelvlinder op de 
agenda. Deze documenten vinden jullie binnenkort op de website van school.   
De volgende MR vergadering is op 9 maart dan staat oa op de agenda: het verder 
vergroenen van het schoolplein en het stimuleren van het lopend of fietsend naar school 
komen. Wanneer je deze vergadering wilt bijwonen kan je een mailtje sturen naar: 
MR.Distelvlinder@opo-r.nl  
Groet! Hanne Batelaan (Moeder van Jonna, groep 8 en Loek, groep 5)  
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